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Gesproken is over de (on)mogelijkheid om een schelpenpad aan te leggen over de Regte Heide. Hierdoor wordt 
de Regte Heide ook bereikbaar voor minder validen. Op zich wordt het idee positief ontvangen, de 
daadwerkelijke realisatie is niet zo makkelijk. Alvorens een dergelijk pad wordt aangelegd moet goed nagedacht 
worden over een aantal praktische consequenties. 
 
Het bestaande pad over de Regte Heide kan niet worden verhard. Er dient dus een nieuw pad gemaakt te 
worden door de heide. Dit houdt in dat een pad uitgefreesd moet worden. Een pad dwars over de Regte Heide is 
moeilijk te bereiken voor calamiteiten verkeer. Mocht er zich iets voor doen (medisch incident, maar ook bv vast 
komen zitten met rolstoel, om vallen enz) dan is er niet zo maar snel hulp ter plaatse. De ervaring leert dat er 
dan van tevoren een aantal zaken goed moet zijn geregeld. Verder is de vraag wie een dergelijke voorziening 
gaat betalen. Brabants Landschap heeft hier in beginsel geen middelen voor. Ook de gemeente Goirle niet.  
 
Vanuit Brabants Landschap wordt aangegeven dat het logischer is om een dergelijk pad aan te leggen in de 
randen van de Regte Heide en dan met name in het noorden. Dit is dichterbij de kern, waardoor het voor de 
gebruikers ook daadwerkelijk eventueel per rolstoel te bereiken is (indien je verder van de kern af gaat, moet er 
al snel met een taxibusje naar een parkeerplaats gereden worden). Tevens is deze rand minder kwetsbaar en 
tast het nieuw aan te leggen pad daar de bestaande natuurwaarden minder aan. Hier is een pad ook makkelijker 
te realiseren. 
 
Vanuit praktisch oogpunt heeft dus een dergelijk pad in de noordelijke rand de voorkeur van het Brabants 
Landschap.  
 
Een fietspad dwars over de Regte Heide is niet onmogelijk, maar dient dan bezien te worden in een groter 
geheel, te weten de Kempische Landgoederen. In dat kader wordt namelijk onderzocht hoe diverse landgoederen 
en natuurgebieden te bereiken zijn voor de diverse doelgroepen. Daar wordt dus ook bekeken welke routes nog 
aangelegd of verbeterd kunnen worden. Aangezien dit dan in groter verband wordt bezien, zijn er wellicht meer 
financiële middelen mogelijk.  
 
Voor de korte termijn wordt een schelpenpad over de Regte Heide dus niet wenselijk geacht, wel is voorstelbaar 
dat een pad in de noordelijke rand wordt gelegd waardoor vanuit de kern bezien een klein ommetje wordt 
gerealiseerd voor mindervaliden. De vraag is dan wel hoe dit gefinancierd moet worden.  
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